

Beslutningsreferat af Bestyrelsesmøde i Dansk Stabyhoun Klub, d. 6. marts 2025

Deltagere: Louise Buur, Louise Nors, Christina, Dorthe, Tina, Niels.

Referent: Niels

Dagsorden på OneDrive

1. Generalforsamling

- Forslag om at finde en dommer, der kan tale om eksteriørbedømmelse af Stabyhoun blev enstemmigt vedtaget.
- Dorthe foreslog, at vi allerede efter sommerferien finder ud af hvem vi gerne vil have til at holde foredrag næste år. Flere af de adspurgte i år ville gerne til næste år.
- Louise B har en aftale med en dirigent der bor i Ringsted.
- Dorthe bestiller sandwich hos Sunset og sørger for vand og sodavand. Der er kaffemaskiner på stedet.
- Det er ikke tilladt at have hunde med i de lokaler vi kan anvende. Dorthe skriver i indkaldelsen, at hunde ikke har adgang til generalforsamlingen og at vi anbefaler at de ikke skal sidde i bilerne under generalforsamlingen.
- Mht. de medlemmer der er på valg, men ønsker genvalg, skal der laves en præsentation for alle der er på valg. Dorthe sender et link til mappen med de nuværende præsentationer, som alle så skal gå ind og rette i.
- Louise N overvejer om hun opstiller til bestyrelsen.
- Tina genopstiller ikke. Det skal blot nævnes i indkaldelsen, at Tina har valgt ikke at genopstille.
- Louise B taler med Kathrine Kremmer om hun opstiller som suppleant.
- Der skal findes to kandidater som opstiller til posten som suppleant eller som suppleant og et bestyrelsesmedlem.
- I forbindelse med spørgsmålet om præsentationer, nævnte Louise B, at hun vil indspille en kort video til Instagram om bestyrelsens arbejde.
- Beslutning om foredraget skal være før eller efter generalforsamlingen udskydes til der er fundet en foredragsholder.

3. Siden Sidst

- Fortrolighedserklæring som tidligere er udsendt af Louise B blev gennemgået og enkelte kommentarer blev noteret. Louise B udsender den endelige version.

- Mentalbeskrivelse. DKK anbefaler at beskriverne og hjælperne modtaget samme godtgørelse som ringpersonalet, dvs. 300 kr. pr dag. Der er for beskeden tilslutning fra klubbens egne medlemmer, så det i vidt omfang er de øvrige deltagere, der ”nyder godt af” det underskud, der p.t. er uundgåeligt. Der var enighed om, at det desværre er et vilkår og at vi ikke skal undlade at afholde mentalbeskrivelserne (eller andre potentielt underskudsgivende aktiviteter) men i stedet arbejde for at alle der burde være interesserede også deltager. Det kan fx være opdrættere, der opfordrer hvalpekøbere til at melde sig.

Hjemmesiden

- Der er generel tilfredshed med hjemmesiden. Det blev vedtaget at der laves en blanket, så hanhundeejere kan indsende opdateringer efter eget valg. Derimod kan der ikke gives adgang til at de selv opdaterer. Det blev foreslået at der indsættes en ordforklaring for de forskellige ”titler” og kåringer. Blanketten skal ligge som et ekstra punkt under hanhunde.
- Skal vi betale for at have Webmaster til at håndtere opdateringer, sikkerhed? Pris 6.250,00 / året, alternativt købe support, hvis der opstår et behov, til en pris 750,00 kr./timen. Dertil betaling for licenser ca. 3.400,00 kr. hvis vi selv skal købe dem. Bestyrelsen besluttede, at betale det årlige beløb.
- Louise N gennemgår disse pdf-dokumenter, uden nogen aftalt deadline:
<https://stabyhoun.dk/avl-og-sundhed/diverse-vedr-avl/>

4. Logo:

Louise B forklarede, at vi må opgive at få tegnet et nyt logo hos den nuværende udbyder. Alle bedes finde inspiration fra andre klubber, opdrættere osv. til næste møde.

5. Unghundeshow 2025 – hvor og hvornår?

Dorthe foreslog 27-28 september eller 4-5. Ingen af dem er ideelle på grund af andre arrangementer; men det må der ses stort på da det ellers bliver umuligt.

Showet skal være i Jylland, men der er forskellige muligheder. Efter drøftelse var der enighed om at en sportshal er bedst.

Bøgeskovhallen eller Strib er foreslået. Christina tjekker om man kan/skal købe mad eller kan medbringe.

• Deadline april 2025 blad er 27. marts 2025!

Dorthe sender link til mappe med tidligere materiale. C efterlyste at det bliver muligt at se hvad artikler andre arbejder på, så man ikke risikerer at skrive to artikler om det samme. Louise B uploader materiale fra tidligere.

8. Eventuelt

• Blomster og erkendtlighed.

Dorthe redegjorde for, at hvis der fortsat skal udsendes blomsterhilsner m.v., må der udarbejdes en politik for hvornår og med hvilket beløb og om der skal gives en årlig hilsen. Da der ikke kan træffes beslutning under eventuelt, udskydes drøftelsen til næste møde.

- **Service mål, hvad kan medlemmerne forvente af os?** Skal vi have lavet nogle service mål? Svartider, og behandlingstider. Et service mål er et mål for hvad vi gerne vil, ikke en facitliste for hvad de kan forvente. Det vil være en fordel i kommunikationen med medlemmerne og et godt holdepunkt for os selv. Louise B opfordrede bestyrelsesmedlemmerne til at overveje hvad der er rimeligt og realistisk for deres opgaver til næste møde.

Mødet herefter afsluttet. Næste møde er efter planen den 3. april.

7. marts 2025

Louise Buur, Formand

Niels Villadsen, Referent